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Milí čtenáři, 
ráda bych prostřednictvím to-
hoto článku vyjádřila svou ne-
smírnou vděčnost všem, kteří 
mě v těchto náročných chvílích 
podporují. Bohužel mě postihla 
vážná nemoc a cesta, která pře-
de mnou stojí, je velmi nejistá. 
Přesto díky lidem kolem sebe 
cítím sílu a naději, že na tuto 
cestu nejsem sama. Začnu po-
děkováním své milované rodi-
ně, která mi dává největší sílu. 
Mé dcery, Miluška a Nikolka 
s vnoučátky, jsou pro mě ne-
smírnou oporou a jejich láska 

mi dodává energii i ve chvílích, 
kdy se mi zdá, že už nemám sílu 
pokračovat. Děkuji vám za vše, 
co pro mě děláte, a za to, že mi 
pomáháte věřit, že i v těchto 
těžkých časech může být kolem 
nás stále láska a naděje. 
Také chci tímto poděkovat své-
mu zaměstnavateli, Základní 
a mateřské škole v Žandově, 
za nejen morální ale i finanční 
pomoc. Poděkování patří i ko-
legyním ze školní jídelny. Vaše 
podpora, trpělivost a porozu-
mění pro mě znamenají více, 
než slova dokážou vyjádřit. 

Děkuji, že jste mi vždy oporou 
a dáváte mi pocit, že jsem stále 
součástí týmu, i když mě nemoc 
vzdaluje od běžného života. 
Obrovské díky patří také paní 
doktorce Martě Kovářové a její 
sestřičce Soničce Roudenské 
Dobrovolné. Vaše odborná 
péče, laskavost a lidský přístup 
mi dodávají klid a odvahu. Díky 
vám věřím, že každý další krok 
má smysl, ať je jakkoliv těžký.
 Zvláštní poděkování chci vyjád-
řit Moničce Kucharovičové, mé 
vedoucí, ale především kama-
rádce, která se mnou prožívá 

každou fázi této cesty. Monič-
ko, děkuji Ti, že jsi se mnou na 
každém kroku mé léčby a že 
mě držíš, když už nemám sílu. 
Tvoje přítomnost a podpora 
jsou pro mě neocenitelné. Dě-
kuji za vše i celé Tvé rodině. 
Nikdo z nás neví, co přinese bu-
doucnost, ale díky vám všem se 
cítím silnější. Vaše podpora, lás-
ka a přítomnost mi dávají smysl 
bojovat dál a nevzdávat se. 
Děkuji vám za vše. 

S láskou a hlubokou vděčností 
Miluška Sokolíková

Poděkování za podporu v těžkých chvílích
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Zastupitelé obce Stružnice 
schválili na veřejném zasedání 
dne 15. 4. 2024 Program roz-
voje obce Stružnice na období 
2024-2030. V programu jsou 
uvedeny cíle, ze kterých uvá-
dím pouze některé, které jsou 
plánované v nejbližších dvou 
letech: 

Cíl 1. - Dopravní infrastruktura 
- nový potah komunikace v úse-
ku od křižovatky s hl. silnicí 262/
II kolem návsi k hl. silnici v Je-
zvém,
- nový potah komunikace v úse-
ku Jezvé - Stružnice od křižovat-
ky za mostem k železničnímu 
viaduktu ve Stružnici,
- autobusové zastávky - rekon-
strukce stávajících, nová zastáv-
ka na Bořetíně.
Cíl 2. - Technická infrastruktura
 - dokončení čističek odpadních 
vod v majetku obce (u ZŠ, u MŠ 
a u OÚ), ČOV pro občany - nové 
dotační výzvy od obce,
- revitalizace vodovodu Bořetín, 

odkup pozemku pod prameni-
štěm, 
- výměna pozemků pod nádrže-
mi s LESY ČR, 
- jednání o dobudování proti-
povodňového opatření u mos-
tu Stružnice - Jezvé,
- doplnění nepokrytých míst ve-
řejného osvětlení,
- vysokorychlostní a veřejný in-
ternet,
- revitalizace ploch pro umístění 
odpadových nádob,
- zpřístupnění sběrného dvora.
Cíl 3. - Vybavenost 
- výměna střešní krytiny a oken 
na budově obecního úřadu,
- podpora údržby na fotbalo-
vém hřišti v Jezvém,
- pokračování ve změně územ-
ního plánu, projekt, vydání 
změny,
- multifunkční hřiště u OÚ, ZŠ, 

oprava dětského hřiště u byto-
vek,
- oprava hřbitovní zdi ve Struž-
nici,
- ZŠ - parkoviště, odvodnění 
budovy, hřiště, zateplení sever. 
str.,
- MŠ - oprava venkovní zdi, 
renovace půdy, rekonstrukce 
sklepa,
- obecní byty - kontrola, opravy, 
snížení energetické náročnosti,
- SDH Stružnice - Jezvé - poříze-
ní nové hasičské cisterny. 
Cíl 4. - Životní prostředí 
- likvidace ekologických zátěží 
(u Ortlesa a černých skládek),
- lesní hospodářství - pořízení 
nového traktoru.
Cíl 5. - Kultura, historie a spole-
čenský život 
- revitalizace památek, 
- vybudování značené stezky po 

památkách,
- rekonstrukce pomníku padlým 
v 1. světové válce ve Stružnici,
- podpora spolků, školy, knihov-
ny.
Cíl 6. - Turismus, cestovní ruch, 
trávení volného času 
- cyklostezka Ploučnice,
- další etapy cyklostezek Česká 
Lípa - Stružnice mlýn.

Srdečně zveme všechny obča-
ny obce Stružnice na VEŘEJNÉ 
PROJEDNÁNÍ PLÁNU ROZVOJE 
OBCE STRUŽNICE do tělocvičny 
ZŠ Stružnice v Jezvém dne 18. 
10. 2024 od 16:30 hodin. V rámci 
této akce přijměte pozvání na 
prohlídku učeben naší krásné 
školičky.

Monika Habartová, 
starostka obce

Kam směřuje obec Stružnice  
v následujících letech?

Obec Stružnice plánuje do kon-
ce roku 2024 následující akce: 

11. 10. 2024 - Vítání občánků (od 
16:00 hodin v zasedací místnosti 
OÚ)
18. 10. 2024 - veřejné projed-
nání Programu rozvoje obce 
Stružnice (od 16:30 hodin v tě-
locvičně ZŠ v Jezvém)

25. 10. 2024 - Setkání se seniory 
(od 16:00 hodin v zasedací míst-
nosti OÚ)
30. 11. 2024 - Rozsvícení vánoč-
ního stromku (od 16:00 hodin 
v kostele sv. Vavřince a dále pak 
na návsi v Jezvém)
Všichni jste srdečně zváni.

Monika Habartová, 
starostka obce

Plánované akce do konce roku 
2024 v obci Stružnice

Společenská 
kronika

Ve třetím čtvrtletí roku 2024 
slaví své životní jubileum tito 
spoluobčané:

60 LET
Švejcha Viktor
Vondrová Pavla
Hladík Petr 
Kršíková Jitka
Samková Lenka
Štická Jana
Valentová Vlasta
Vlkavec Jindřich
65 LET
Landa Milan
Habersbergová Anna
Djoševská Vlasta 
Bernášek Vít
Ježková Leona
Soukup Rudolf
Kršková Erika
Dobrov Jiří
Hamr František
Hrabánek Jaroslav
Veselá Jana
Živnůstková Ladislava
Mikulová Ludmila
70 LET
Brůžová Miloslava
Salát Václav 

Březinová Zlatuše 
Kubešová Libuše
Novotný Vladislav
Sokolík Ján
Tichá Jarmila
Vaňková Anna
75 LET
Trublová Jana
Krommerová Růžena
Paslavská Zdeňka 
Havránková Vlasta 
Herpaiová Marie
Hoffmannová Jana
Chalupa Jan
Janďourek Bedřich
Koubek Jiří
Kubaš Eduard
Velhartický Jaroslav 
80 LET
Skripníková Olga
Kubelková Marie
Švejchová Marie
Surovec Jan 
Cikánová Ludmila
Matějková Drahomíra
85 LET   
Hergeselová Marie
90 LET  
Pabián Václav

Dne 22. 6. 2024 oslavili zla-
tou svatbu pan Václav Jánský 
a paní Libuše Jánská z Horní 
Police.
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Hasiči Velká Bukovina
Hasiči Velká Bukovina
Svůj příspěvek v minulém vydání 
Regionálního zpravodaje jsem 
zakončil oslavami 150. výročí 
založení SDH Velká Bukovina, 
které se konaly 4. května. 
V tuto chvíli se nám naskýtá 
možnost vyplnit následující 
článek bezmála půlroční 
činností Bukovinských hasičů.
 30. května se udály tři 
nezávislé akce. Po více než třech 
měsících si můžeme připsat 
k dobru jeden výjezd. Lze jej 
brát i jako procvičení znalostí 
našich pilařů. Ve stejné chvíli, 
kdy jsme se scházeli v hasičárně 
k pravidelnému čtvrtečnímu 
srazu, se v Malé Bukovině od 
jedné ze dvou lip u bývalé školy 
odlomila silná kosterní větev. 
Ta spadla naštěstí «pouze» na 
cestu ke hřbitovu. Hasičů bylo 
v danou chvíli k dispozici dost, 
takže velitel nahlásil na KOPIS 
výjezd jednotky k události 
a už jsme frčeli oběma vozy 
směr Malá Bukovina. Jeli jsme 
Manem i Fordem, protože nás 
bylo více než šest a do Mana 
jsme se nevešli. Větev zůstala 
zlomenou stranou viset ve výšce 
u kmene, tak jsme jí pomocí 
přehozeného lana Manem 
stáhli na zem. Dál už to byla 
záležitost na deset minut pro 
Jardu a Vendu s pilami. Ostatní 
členové jednotky uklidili 
dřevo mimo vozovku a mohli 
jsme pokračovat v původně 
plánované činnosti.
 Stále ještě je čtvrtek 30.5. 
a původně naplánovanou 
činností pro dnešní den je 
opakování a pro nové členy 
jednotky výcvik s hadicemi. 
Rozvinutí dopravního 
a útočného vedení, signály 
rukou apod. Výcvik byl 
proveden na stanici HZS 
v České Kamenici, kam jsme 
se přesunuli přímo od události 
v Malé Bukovině. 
 Třetí akcí dnešního dne 
bylo rozbalování dárků. Po 
návratu do hasičárny Jarda, 
coby starosta, pronesl pár 
slov o vydařené dotaci pro 
jednotky z rozpočtu Ústeckého 
kraje a o výbavě nakoupené 

z této dotace. Stejně jako 
v roce 2022 a také v roce 2023 
byla podpořena žádost obce 
o dotaci na vybavení jednotek 
a získali jsme příspěvek 
100.000,- Kč.  Ze stotisícové 
dotace + povinné spoluúčasti 
obce bylo zakoupeno devět 
lehkých přileb pro technické 
zásahy a lesní požáry, devět 
párů zásahových rukavic, 2x 
devět výstražných vest pro 
práci na komunikaci, dva kusy 
polohovacích opasků pro práci 
ve výškách, dvě záchranné 
plovací vesty, čtyři ruční svítilny, 
šest ks skládacích dopravních 
kuželů, jedna vakuová matrace 
pro přepravu zraněných, 
30 metrové lano k jištění, 
motorový fukar, či spíš vysavač 
a také uzavírací odchytová 
síť na psy, kočky a jiná menší 
zvířata. 
 O víkendu 8.- 9.6. se nám 
sešly akce hned dvě. Tou první 
bylo Krajské kolo Hry Plamen, 

které se týká dětí a mládeže 
s Krajským kolem Požárního 
sportu dospělých v Ústí nad 
Labem. Druhou akcí, kterou 
navštívili členové našeho SDH 
byly Hasičské slavnosti SDH 
Skalice u České Lípy. Takže 

krátce o každé zvlášť.
 KRAJSKÉ KOLO HRY 
PLAMEN se konalo na 
Městském stadionu v Ústí 
nad Labem již v pátek 7.6. 
a pokračovalo v sobotu 8.6. 
Nás se týkala pouze sobota, 
kdy Verča Syslová, Honza 
Městka a Roman Vojta byli 
členy technické čety určené 
k manipulaci s překážkami mezi 
jednotlivými disciplínami apod. 
Např. při královské disciplíně 
požární útok obsluhoval 
Honza čerpadlo k doplňování 
požárních kádí. Sobota byl 
dlouhý a horký den. Odjezd 
z domova v šest hodin, návrat 
v sedm večer.
 V neděli 9.6., kdy proběhlo 
KRAJSKÉ KOLO V POŽÁRNÍM 
SPORTU se naše sestava trochu 
obměnila. Veroniku, která se 
tento den již nezúčastnila, 
v technické četě nahradil Pepa 
Mareček. Roman v neděli 
také nebyl členem technické 

čety, ale týmu rozhodčích. 
Nasazení sportovců bylo 
vysoké. Dokonce tak vysoké, 
že dva z nich byli převezeni 
do nemocnice k ošetření, 
jeden z nich dokonce k operaci 
zlomeniny. O co byl nedělní 

program kratší, domů jsme 
přijeli již v pět hodin, o to bylo 
slunce žhavější.
 Druhou hasičskou akcí 
v sobotu 8.6.2024 byly Hasičské 
slavnosti SDH Skalice u České 
Lípy. Té se za náš sbor zúčastnili 
Venda Cingel, Jirka Valenta, 
Vlasta Kucharovič a mladí 
hasiči Vojta Sysel s Tomášem 
Kubincem. 
 V úterý 18. 6. 2024 byl Obci 
Velká Bukovina doručen úplně 
nový přívěs pro hašení. Píšu 
Obci, neboť je zřizovatelem 
hasičské jednotky, žadatelem 
o dotaci, objednatelem zakázky 
atd. Ačkoli je Obec v první řadě 
majitelem přívěsu, ruku na 
srdce, tohle je přívěs pro hašení. 
Jeho dodáním je završeno 
mnoho měsíců, možná i pár let, 
práce a čekání. Nebylo pořízení 
přívěsu rozhodnutím ještě 
předchozího zastupitelstva? 
Už nevím. Podstatné je, že je 
doma. Přívěs byl pořízen za 

přispění dotace GŘ HZS ve 
výši 450.000,- Kč a spoluúčasti 
obce. V době objednání přívěsu 
u výrobce byla ve hře i dotace 
Ústeckého kraje, později 
snížená o ⅔ původní částky 
a před realizací nákupu kraj 
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dokončení z předchozí strany

od poskytování tohoto druhu 
dotace zcela upustil. Součástí 
přívěsu, kromě spousty 
potřebného vybavení, je 
i přenosná motorová stříkačka 
Tohatsu VE 1500 o hmotnosti 
pouhých 107 kg. Tj cca polovina 
hmotnosti PS 12.
 V sobotu 22.6.2024 se snad 
polovina SDH Velká Bukovina 
zúčastnila oslav 120. výročí 
založení SDH Labská Stráň. 
Myslím, že jsme aspirovali 
na ocenění za nejpočetnější 
výpravu. Během slavnostního 
nástupu předali zástupci 
našeho SDH starostovi SDH 
Labská Stráň dary k výročí 
a Roman Vojta za OSH Děčín 
předal medaili za Příkladnou 
práci. S oslavami byla spojena 
i soutěž v požárním útoku, 
především mladých hasičů, ale 
také dospělých. I když dospělí 
měli pravidla trochu «jiná» 
než je obvyklé. Požární útok 
prováděli se stejným náčiním 
a na stejnou vzdálenost, jako 
děti včetně přípravky. Řeknu 
vám je to nezvyk. Například já 
nemusel s Béčky vůbec běžet. 
Stačilo spojit je na základně 
a těch 2x10m odtáhl Honza 
s rozdělovačem. Za družstvo 
dospělých poprvé v útoku 
běželi i dva mlaďasové Vojta 
s Tomášem. Určitě se těšili 
na pořádnou soutěž a vzešlo 
z toho to, co dělají vždycky. 
Nutno říct, že své běžecké 
kvality projevili už na trénincích 
a myslím, že do budoucna 
máme v družstvu o proudaře 
postaráno.
A výsledky, které nelze poplést: 
Přípravka: 4. místo, Mladší:  
4. místo, Dospělí: 4. místo
 V neděli 23. 6. 2024 
proběhla v Malé Bukovině 
na louce u kostela akce pro 
děti. V jiných obcích by to 
možná byl Dětský den, u nás 
se konal již několikátý ročník 
Děti hurá na prázdniny. Počasí 
dovádění venku přálo, tak 
proč si nezaskotačit, chvílemi 
i s vodou. My hasiči jsme byli 
požádáni o zajištění dvou 
soutěží pro děti. První z nich byl 

náš starý známý hasič Jarmil, 
kterého děti krmí míčky a co by 
to bylo za hasičskou disciplínu 
bez vody? Během druhé 
soutěže děti shazovali kuželky 
proudem vody z džberové 
stříkačky. Pro zájemce byla 
připravena i minivýstava nové 
výstroje a výzbroje pořízené 
v poslední době z letos 
získaných dotací. Poprvé jsme 

veřejnosti představili i přívěs 
pro hašení, který byl v době 
konání akce tak čerstvý, že 
ještě neměl přidělenou RZ. Na 
závěr „dětského dne“ měla 
být vyrobena lehká pěna pro 
děti k dovádění. Sotva jsme 
začali natahovat hadice a na 
plochu byl vynesen agregát 
na pěnu, objevilo se kolem 
spoustu naháčů chtivých 

zmizet v kopci pěny. Bohužel, 
pěna se nekonala. Kulturní 
atašé zřejmě zvolil ke konání 
den s nevhodnou hvězdnou 
konstelací. Závada agregátu 
na výrobu lehké pěny nebyla 
jedinou závadou na technice 
ten den. Smůla nás provázela. 
Jistě by děti pěnu uvítaly, ale 
očividně se spokojili i s kaluží 
bláta vytvořené na louce 

Hasiči Velká Bukovina

Sbor dobrovolných hasičů Jezvé a Obec Stružnice 
pořádají: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

Družstev žen a mužů 
 

18. ročník poháru starostky obce 
17. ročník memoriálu Aloise Juráška 

 

PROGRAM: 
do 12:30 hod. – prezentace soutěžících 

12:30-12:45 hod. – nástup družstev 
12:45-13:00 hod. – rozlosování družstev 

13:00-16:30 hod. – vlastní soutěž 
 
 

 
 

Na Vaši účast se těší členové SDH Jezvé a Obec Stružnice 
 

Občerstvení zajištěno  
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dokončení z předchozí strany Hasiči Velká Bukovina
pomocí vodní mlhy a desítek 
dětských nohou. Při vší bídě 
«konec dobrý, všechno dobré».
 V sobotu 6.7. Roman 
s Honzou zastupovali SDH 
Velká Bukovina při konání 
soutěže TFA Verneřice. Nikoli 
však jako soutěžící, jak by 
čtenáře mohlo napadnout, ale 
podíleli se v roli členů technické 
čety na jejím průběhu.
 V měsících červenec, srpen 
a září proběhla v rámci náborové 
kampaně nových příslušníků 
u Hasičského záchranného 
Ústeckého kraje v Obchodním 
centru Pivovar Děčín výstava 
s hasičskou tematikou. Pokud 
jste výstavu navštívili, našli 
jste tam i prezentaci našeho 
sboru. Při její přípravě jsem 
tzv. vařil z vody, neznajíc téma 
výstavy. Za jiných okolností 
bych se býval zaměřil více 
na činnost jednotky. Avšak 
na druhou stranu, vzhledem 
k okolnostem, kdy od nápadu 
k realizaci uplynulo pouze 
několik hodin, je výsledek 
uspokojivý. A to si nemyslete, 
že jsem pro potřebný materiál 
sáhl do šuplíku. Např. 
fotografie jsem vybíral v PC do 
1:30 hod v noci, druhý den je 
jel do DC vytisknout a koupit 
červené plátno na potah 
nástěnky. Když nám potažená 
nástěnka venku při průtrži 
zmokla, málem jsem to vzdal. 
Avšak ve vedru, které panuje 
v naší domácnosti a za pomoci 
fénu v rukách manželky brzy 
oschla. Za dvě hodiny jsem 
mohl pokračovat. Dcera Káťa 
vymyslela kompozici, přitom se 
zručně oháněla tavnou pistolí 
a tak jsme prezentaci zvládli 
dokončit. Kompozice má 
vzhledem k formátu fotek pár 
trhlin, ale najdete zde ostrůvky 
s fotografiemi ze zásahů, 
výcviku, techniky, pomoc 
obci, děti, sportovní i kulturní 
část. Nápad na zhotovení 
prezentace a zajištění instalace 
byly dílem velitele Jirky.
 Naše jednotka byla oslovena 
hasiči z Nového Oldřichova se 
žádostí o výpomoc se stříkáním 
fontány na jejich pouti 17.8. 

2024. Při té příležitosti jsme 
vyzkoušeli nové čerpadlo 
Tohatsu. Oproti staré PS 12 
nebe a dudy. Dle ohlasů diváků 
se fontána vydařila. Dokonce 
jsme stříkali na dvě skladby. 
Původní osvědčená Vltava 
byla v sobotu provedena coby 
přídavek. Svou premiéru na 
proudu si odbyl i mladý hasič 
Vojta Sysel. Úlohu zvládl jako 
ostřílený borec. 
 Ve středu 21.8. se v naší obci 
po třech měsících rozezněla 
siréna a hasičům byl vyhlášen 
poplach. Jednotka vyjela 
k likvidaci stromu spadlého 
na dráty elektrického vedení 
v Malé Bukovině. Strom 
nevelkého průměru si lehl na 
dráty tak šikovně, že vedení 
zůstalo pod napětím. Na místo 
události dorazila také jednotka 
HZS HS Česká Kamenice 
a jednotka SDH Benešov nad 
Ploučnicí s žebříkem AZ 30 
Mercedes Benz. Určitou chvíli 
bylo u zásahu vidět tři jednotky 
hasičů nevyvíjejících žádnou 
činnost. Čekali jsme totiž na 
technika ČEZ, který vedení 
odpojí od el.proudu. Po vypnutí 
a kontrole technikem ČEZ byla 
z koše AZ 30 vyvětvovací pilou 
ořezána koruna stromu mezi 
dráty NN a Benešov se mohl 
odebrat zpět na základnu. 
Následně byl motorovou pilou 

rozřezán kmen a proveden 
úklid místa události. 
 30. a 31.8. se znovu Honza 
a Roman za Velkou Bukovinu 
podíleli na přípravě trati Stimax 
Cupu v Děčíně. S technickou 
četou v pátek překážky vyložit 
a postavit, v sobotu  rozebrat 
a naložit na kamion.
 Na stavbě (přestavbě) naší 
nové hasičárny se ještě ani 
nehráblo a starosta zajišťuje 
vybavení. Včera jsme již 
podruhé navštívili firmu, kde 
smíme zdarma vyklidit a odvézt 
regály i nábytek, který lze 
v hasičárně využít. Jak říkám, 
nájezd jsme udělali již podruhé 
a zdaleka ne naposledy. 
Poděkování Honzovi Městkovi, 
který s touto možností přišel.
 V neděli 15.9. dopoledne 
opět svolávala siréna 
hasiče k našemu jedinému 
«povodňový» výjezd a to na 
strom spadlý na dráty NN 
u nádrže ve Velké Bukovině, kdy 
vedení zůstalo pod napětím. 
Prostřednictvím KOPIS jsme 
žádali o vyslání technika ČEZ, 
který el.proud vypne a také 
o výškovou techniku. Z důvodu 
velkého množství případů se 
technik ČEZ nemohl dostavit 
okamžitě, ale až po odstranění 
dříve nahlášených poruch. 
Nebezpečný prostor jsme 
zatím ohraničili výstražnou 

páskou a čekali na výzvu KOPIS 
k odstranění stromu po vypnutí 
el.proudu. Zaměstnanci ČEZ 
však přijeli dostatečně vybavení 
a strom odstranili pomocí 
vlastní techniky. 
 Ve čtvrtek 19.9. jsme zase 
vyvětrali našeho MANA. 
V květnu se od jedné ze dvou lip 
u bývalé školy v Malé Bukovině 
odlomila velká kosterní větev. 
Druhá část opravdu velice 
poškozené duté lípy povolila 
nyní a opřela se o strom 
rostoucí vedle. Vzhledem 
k blížící se pouti bylo třeba 
nebezpečnou část odstranit. Na 
pomoc byla povolána jednotka 
hasičů z Benešova n/Pl s AZ 30 
Mercedes Benz, jejíž členové 
odlomenou část stromu ze 
žebříku odshora odřezali. My 
provedli následný úklid místa 
události. Nebezpečný stav byl 
odstraněn, co se zbytkem lípy 
je na rozhodnutí majitele.
 21. 9. se u nás konala 
Bukovinská pouť. Obci, jakožto 
organizátorovi pomáhali hasiči 
technicky zajišťovat průběh 
pouti i zdravotnický dozor. 
V místě konání byl přistaven 
i náš DA Ford.
Když KOPIS kolem 12. hodiny 
vyhlásil poplach - dopravní 
nehoda Karlovka, nebylo 
díky pouťovému hlaholu 
slyšet houkání sirény, natož 
vyzvánění telefonu. Nevím, 
kdo první vyhlášení poplachu 
uslyšel, ale dvě slova «máme 
výjezd» se dále předávala od 
člověka k člověku. Přesněji 
od jednoho člena jednotky 
k dalšímu. Cesta do hasičárny 
pro výstroj a následně do 
Karlovského lesa trvala 
o chvilku déle, než bychom 
si přáli. Na místě události 
již zasahovala jednotka HZS 
z České Kamenice, Policie ČR 
i ZZS. Zraněný řidič byl v době 
našeho příjezdu předán do 
péče ZZS.
Po návratu na pouť nastoupili 
hasiči na plánovanou 
tříhodinovou službu na 
parkovišti stejně, jako ostatní 
složky v obci.

Roman Vojta
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Obci se podařilo získat dotaci z dotačního programu „Podpora pří-
pravy projektových záměrů v Ústeckém kraji 2024“ na akci „Pro-
jektová dokumentace na chodník v Karlovce“.   Proběhlo výběrové 
řízení na zpracovatele dokumentace, ve kterém zvítězila firma AZ 
CONSULT spol. s.r.o. s nabídkovou cenou 468. 875 Kč. Výše dotace 
je 200. 000 Kč a spoluúčast obce činí 268. 875 Kč. V současné době 
jsou prováděny práce na této dokumentaci a předložené návrhy jsou 
projednávány zastupitely. Budou následovat konzultace s občany. 
A jak jsem již psal minule, po vyhotovení PD bude vyhledán vhodný 
dotační program a do něj pak podána žádost o dotaci na výstavbu 
trasy pro pěší - chodníku.

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

Jak jsem vás informoval dříve, obec získala dotaci na akci „Stavba požár-
ní zbrojnice Velká Bukovina“ do dotačního programu „Investiční účelové 
dotace pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí“, kterou každoroč-
ně vyhlašuje Ministerstvo vnitra - generální ředitelství hasičského zá-
chranného sboru ČR. V zadávacím řízení podala nejvýhodnější nabídku 
firma RAVEK s.r.o., IČ 25432141, nabídková cena: 10 823 675,35 Kč včetně 
DPH. Stavba bude financována ze získané dotace ve výši 5. 470 925,00 
Kč a zbývající část ve výši 5. 352 750,35 Kč hradí obec za pomoci úvěru se 
splatností do 10 let.
V říjnu 2024 dojde k předání staveniště a dle smlouvy o dílo bude hotovo 
do prosince roku 2025.

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

CHODNÍK KARLOVKA

REKONSTRUKCE BÝVALÉHO  
ZEMĚDĚLSKÉHO OBJEKTU NA 

HASIČSKOU ZBROJNICI

V minulém čísle zpravodaje jsem informoval o částečné rekon-
strukci budovy hospody ve Velké Bukovině a nyní přináším nové 
informace o postupu prací.
Přes letní měsíce se provádění prací zpomalilo, protože pracovníci 
obce měli práci venku. Přesto dnes máme v celé budově osaze-
ná nová okna, nové vchodové dveře, novou elekroinstalaci v ce-
lém 2. patře a nové okapy. Postaven je nový komín, namontován 
nový peletový kotel a zprovozněna topná soustava. Nyní nás čeká 
vložení nových trámů na strop sálu a jejich pomocí vynesení stá-
vajících prohnutých trámů. Následovat bude montáž kazetového 
stropu na sále a ve výčepu, položení nové dlažby na schodiště, 
které je za těch spousty let vylapané a nebezpečné včetně namo-
notování nového zábradlí. Pak už „jen“ vymalovat, uklidit a mů-
žeme začít prostory opět využívat.
Bohužel se nepodařilo získat dotaci o které jsem se zmiňoval v mi-
nulém čísle, a tak obec hradí náklady z vlastních zdrojů.

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

Zastupitelstvo obce rozhodlo o podání žádosti o dotaci na zpracová-
ní projektové dokumentace na dům č.p. 2 k.ú. Malá Bukovina (dům 
naproti kostelu). Tuto dotaci obec získala a též proběhlo výběrové 
řízení na zpracovatele projektové dokumentace. V prvním termínu 
pro podání nabídek se nepřihlásil žádný uchazeč, tak byl stanoven 
nový termín. Zde se přihlásil jediný uchazeč - TŘI.ČTRNÁCT architekti 
s.r.o., IČ: 08668931 se sídlem Cejl 29/76, 602 00 Brno s nabídkovou 
cenou 1.700.000,00 Kč bez DPH (2.057.000.00 Kč s DPH) 
Výše schválené dotace činí 1.750.000,00 Kč. Spoluúčast obce činí 
307.000 Kč. Nyní bude zpracována projektová dokumentace a ná-
sledně připravena žádost o dotaci do vhodného dotačního progra-
mu na rekonstrukci uvedené budovy. V případě získání dotace zde 
vzniknou čtyři až pět nových bytů.

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

ČÁSTEČNÁ REKONSTRUKCE  
BUDOVY Č.P. 13 – HOSPODA

PROJEKTOVÁ DOKUMENTACE 
BYTY V ČP. 2 MALÁ BUKOVINA

V sobotu 21. září se konala Bu-
kovinská pouť. Počasí nám opět 
přálo, a tak jsme si společně užili 
a pobavili se. 
Na začátku tradičně vystoupily 
děti z MŠ Velká Bukovina, ZŠ 
Žandov, Mažoretky Benešov nad 
Ploučnicí, které měli připravená 
nádherná vystoupení. Poté za-
čalo vystoupení na pódiu, kde 
jedna kapela střídala druhou 
až do pozdních nočních hodin. 
Kapela Garance hrála všechny 
žánry a skvěle bavila diváky. 
Hlavním odpoledním lákadlem 
byl zpěvák Bohuš Matuš, který 
si svým podmanivým hlasem zís-
kal všechny přihlížející. Součástí 
programu byly také pouťové 

atrakce, které potěšily 
hlavně naše nejmenší. 
Díky rytířům z agentury 
Festive z.s. jsme se mohli 
přesunout do středo-
věku, navštívit dobový 
tábor, vyzkoušet své 
umění v lukostřelbě, 
zkusit zápasy apod. Od-
poledne se konalo rytíř-
ské vystoupení na koních 
– „Kráska a zvíře“, které 
bylo moc pěkné a věřím, 
že se líbilo. Večer nás če-
kala noční ohňová show 
s ohňostrojem a na závěr 
vystoupila, také již tra-
dičně, kapela Kabát re-
vival, která vždy navodí 

výbornou atmosféru. Samozřej-
mostí byly prodejní stánky s růz-
ným zbožím a dřevořezbář Pavel 
Holec a jeho dřevěná krása.  Náš 
nádherný kostel svatého Václa-
va vyzdobil krásnou květinovou 
výzdobou florista Vlastimil Ku-
charovič.  Ten měl na svědomí 
i tématický podzimní fotokou-
tek v kostelní zahradě, který ná-
vštěvníci mohli využít a mít tak 
vzpomínku na letošní pouť.
Rád bych touto cestou velice 
poděkoval všem lidem, kteří se 
na přípravách a průběhu pouti 
podíleli a také vám všem, co jste 
v sobotu na naši pouť zavítali.

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

BUKOVINSKÁ POUŤ



3/2024-7- Ze života města a obcí

Obec Velká Bukovina chystá 
obnovu strategického rozvojo-
vého dokumentu obce. Tento 
dokument slouží k „udávání“ 
směru, jakým se bude dále naše 
obec rozvíjet. Jsou zde uváděny 
plánované projekty pro budou-
cí využití. Na většinu projektů 
se snažíme, jako každý, získat 
dotační tituly a je dobré a často 
i povinné, aby tyto projekty byly 
uvedeny ve strategickém rozvo-

jovém dokumentu obce. V sou-
časnosti vznikla pracovní skupi-
na čítající 14 členů. Dojde také 
k zapojení veřejnosti do těchto 
příprav, a proto vás prosím, 
zkuste se zamyslet a případně 
si připravit návrhy, o kterých si 
myslíte, že by bylo dobré v bu-
doucnu realizovat. 
Jak se říká „VÍC HLAV VÍC VÍ“. 

Jaroslav Kucharovič
starosta obce Velká Bukovina

 STRATEGICKÝ ROZVOJOVÝ DOKU-
MENT OBCE VELKÁ BUKOVINA

Právě jsou realizovány tyto 
projekty:
1. Rekonstrukce objektu 
č.p.136 na policejní služebnu 
Stavební práce byly opro-
ti smlouvě o dílo dokončeny 
v předstihu cca o 1 měsíc. Nyní 
jsou připravovány doklady ke 
kolaudačnímu řízení. Práce od 
firmy BLÁHA Trade s.r.o. byly 
provedeny ve výborné kvalitě. 
K přestěhování Policie ČR do to-
hoto nového objektu dojde po 
úplném dovybavení služebny 
nábytkem. Toto vybavení si již 
bude Policie zařizovat a hradit 
sama. Předpoklad stěhování je 
koncem roku 2024.  

2. Rekonstrukce veřejného 
osvětlení – LED svítidla
Práce na výměně úsporných 
LED svítidel postupují dle har-
monogramu. Vítězný dodavatel 
firma COMPAG CZ, Mimoň pro-
vádí současně výměnu stožárů, 
které jsou ve špatném technic-
kém stavu. Součástí projektu je 
také modernizace elektrických 
rozvaděčů. Termín ukončení 
elektromontážních prací je dle 
smlouvy o dílo do 30.11.2024.    
3. Kostel sv. Bartoloměje 
v Žandově – obnova kostelní 
báně
S ohledem na špatný a neutě-
šený stav současného jehlano-

AKTUÁLNĚ ZE 
ŽANDOVSKÉ RADNICE

vého zastřešení kostelní věže 
bylo rozhodováno o jeho sanaci 
nebo výměně. Tento stav zapří-
činila především nevhodně zvo-
lená střešní krytina jehlanu (as-
faltové šablony). Tato krytina 
není dlouhodobě odolná proti 
poryvům větru a často dochá-
zelo k jejímu stržení a násled-
nému zatékání do konstrukce. 
To mělo za následek degradaci 
dřevěného bednění a krokví 
jehlanu. Při rozhodování, zda 
zachovat jehlan nebo vrátit pů-
vodní cibulovitý tvar, hrály roli 
právě tyto faktory: zdegrado-
vané dřevěné bednění a krovy 
jehlanu, nepůvodní jehlanový 
tvar na barokní stavbě. Proto 
byla zvolena varianta návratu 
k původnímu baroknímu cibu-
lovitému tvaru zastřešení věže.  
V měsíci červenci proběhlo 
výběrové řízení na dodavate-
le stavby – Obnova cibulovité 
báně kostela sv. Bartoloměje. 
Výběrového řízení se zúčastni-
ly 3 stavební společnosti. Podle 
jediného kritéria, což byla cena 
díla, se vítěznou firmou stala 
společnost GTS Invest s.r.o. s ce-
nou 5 244 106,92 Kč bez DPH. 
Dalšími uchazeči byla společ-
nost Tesmo s.r.o. s cenou 5 985 
221,46 Kč bez DPH a společnost 
Teslice CZ s.r.o. 6 246 235,71 Kč 
bez DPH. Stavební práce na 
kostele byl již zahájeny v měsíci 
září stavbou lešení u věže. Nyní 
bylo započato s demontáží jeh-
lanového zastřešení.  Z těchto 

důvodů došlo k omezení parko-
vání na parkovišti vedle kostela. 
Prosíme občany o shovívavost 
a zároveň je žádáme o respek-
tování ohraničení staveniště. 
Stavba by měla být dokončena 
do července 2025. 
Na uvedenou akci máme schvá-
lenu dotaci od Libereckého kra-
je ve výši 1 mil. Kč.
4. Vodovod na Velké Javorské
Stavební práce na vodovodním 
řadu a přípojkách byly dokon-
čeny. Nyní se kompletují do-
klady ke kolaudačnímu řízení. 
Celá akce byla dotačně podpo-
řena Libereckým krajem ve výši 
599 417 Kč. Při realizaci díla byly 
podmínky ztíženy velmi kame-
nitým až skalnatým podložím. 
Přesto se povedlo stavbu do-
končit v termínu dle smlouvy 
o dílo.  
5. Hasičská zbrojnice Žandov 
v novém kabátě
Z důvodu zakoupení nového 
dopravního automobilu pro 
jednotku dobrovolných hasičů 
obce byla ke stávající hasičské 
zbrojnici přistavena nová garáž. 
Současně s touto přístavbou 
byly provedeny i drobné vnitřní 
úpravy v hasičské zbrojnici jako 
např. zřízení prádelny a prosto-
ru pro mytí dýchacích přístrojů. 
Zároveň byla natřena fasáda 
celého objektu a opatřena ná-
pisy HASIČI ŽANDOV. Celé dílo 
provedla firma MISTAV CL ve 
výborné kvalitě. 

    Zbyněk Polák a Michal Beň
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Kulturní program Města Žandova a ZUŠ Žandov
říjen – prosinec 2024 

19. října Degustace vín a sýrů, projekce a vyprávění o životě na Novém Zélandu  
a taneční večer s otevřeným barem a kapelou Stratos Band.  
V Koruně na sále. Vstupné 590,- Kč. Akci pořádá Bistro Veronica B.  
Informace a rezervace (nutná) na tel. Čísle: 737 014 170

24. října Společný koncert učitelů a žáků ZUŠ v Koruně

25. října Taneční odpoledne pro seniory

26. října Halloween pro děti

9. listopadu Posezení s kytarou – Vojnar Family Band – zazní známé táborákové,  
hospodské, country a bigbítové hity. V Koruně od 19 h.

10. listopadu Žandovská desítka 

15. listopadu Reprezentační 
ples ZUŠ Žandov 
v Koruně

30. listopadu Vánoční dílničky  
– přípravy na 
Advent

1. prosince Rozsvícení vánoč-
ního stromečku

7. prosince Vánoční trhy, 
čerti, andělská 
návštěva a Miku-
lášská nadílka

14. prosince Vánoční zpěvy 
v kostele sv. 
Bartoloměje – 
Antonín Hradil: 
Česká vánoční 
mše koledová

19. prosince Vánoční koncert  
ZUŠ Žandov 
v Koruně

Změna programu vyhrazena
Těšíme se na vás
Město Žandov
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Podnikání
- denní/2 roky maturitní obor
- pro absolventy učebních oborů

Nástavbové studium

Maturitní obory
Praktická sestra
Stipendijní program až 90 000 Kč
Ekologie a životní prostředí

STŘEDNÍ ZDRAVOTNICKÁ ŠKOLA
a STŘEDNÍ ODBORNÁ ŠKOLA,

Česká Lípa, příspěvková organizace

Chceš další informace?
Navštiv nás na adrese
28. října 2707 v České Lípě

nebo nás kontaktuj na
sekretariat@skolalipa.cz
481 131 071
736 175 575
      Skolalipa

V oborech se stipendijní podporou mohou žáci
za 3 roky studia získat až 27 000 Kč.

Během studia je možno u vybraných oborů získat:
řidičský průkaz (traktor, osobní a nákladní automobil)
svařovací průkazy
baristický kurz s osvědčením pro obor číšník 
oprávnění na práci s motorovou pilou 
a křovinořezem

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
čtvrtek 28. 11. 2024  9-17 hod.
sobota 11. 1. 2025  9-13 hod.

Učební obory 
Ošetřovatel *
Truhlář
Instalatér *
Obráběč kovů *
Strojní mechanik - zámečník *
Zemědělec - farmář *
Elektrikář *
Elektrikář - silnoproud *
Pekař *
Cukrář
Číšník - servírka
Kuchař
Mechanik opravář motorových vozidel 
Kadeřník
Lesnické práce (dvouletý obor „E“) 
Práce ve stravování (dvouletý obor „E“) 

*

Adaptační dny ve školce v Horní Polici
Nastalo září a s ním i nový školní rok, který s sebou nese i pro mno-
hé děti úplnou novinku, a to je nástup do mateřské školy, vstup do 
základní školy anebo rozlet do učilišť, středních škol, vysokých škol, 
nebo také do nového zaměstnání. 
Pro některé děti je září stresovou zátěží a do školky nastupují se sl-
zičkami, zejména nově příchozí do mateřské školy. Přece jen se od-
lučují na určitou dobu od rodičů a rodiny. Ve školce se snažíme o co 
nejharmoničtější a emotivně stabilní adaptaci u všech dětí, zejména 
u nováčků. Postupně si děti zvykají na odloučení, v prvních dnech 
jsou ve školce jen jednu až dvě hodiny. Postupně se čas strávený ve 
školce navyšuje, až po dvou týdnech dosáhne standartního času strá-
veného ve školkovém prostředí. 
Děti při své adaptaci ve školce poznávají prostory školky, seznamují 
se s hračkami, se školní zahradou, v které objevují klouzačky, houpa-
cí medvědy a jiné průlezkové a herní prvky, co školní zahrada nabí-
zí. Také se děti seznamují s personálem, protože nepřijdou děti do 
styku jen s učitelkou, ale také paní kuchařkou, školnicí, či asistent-
kou. V neposlední řadě se seznamují s krásou Horní Police, a proto 
se postupně začnou procházet po této krásné obci a poznávat okolí 
školy, nádherný velebný kostel, zámek, či 
rozlehlé louky a úžasné výhledy na okolní 
vesničky. 
S tím vším se děti seznamují pomocí her, 
výletů, básní a různých pohybových, vý-
tvarných, či hudebních aktivit. Seznámení 
s okolím školky a Horní Policí jsme nazvali 
„Batůžkové dopoledne“, kdy cílem bylo 
poznat nejen okolí školky, ale společně se 

věnovat turistice, popovídat si a načerpat sílu z krásné přírody, která 
se pomalu zabarvuje do podzimu. K seznámení s kamarády z celé 
školy máme pro děti přichystaný tzv. „Adapťáček“. Ten v sobě ukrý-
vá mnoho společných pohybových her k poznávání jeden druhého. 
Letošní adaptační období probíhá moc hezky, téměř bez slziček, děti 
mají mezi sebou skvělé kamarádské vztahy, navzájem si pomáhají 
a do školky se těší. Není divu, že každé ráno chtějí opakovat básnič-
ku, v které si navzájem říkají: „Máme se tu všichni rádi, protože jsme 
kamarádi!“ Těšíme se na další společně strávené dny a přejeme všem 
úsměv na tváři a žádné slzy.  

Autor článku: Bc. Pavla Hlůžková a kolektiv MŠ Horní Police
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Hurá do školy!

Jak se vyrovnává MŠ Horní Police s úpravou 
státních finančních rozpočtů….

Jako každý rok jsme přivítali nové prvňáčky. Do školy přišli všichni 
s úsměvem po boku rodičů a dalších členů rodiny. Všichni museli 
splnit pár úkolů, které jim paní učitelka připravila.
Poznávali číslice, mláďata zvířátek, svá jména, hledali cestu za od-
měnou a společně třídili geometrické tvary. Vše zvládli na jedničku. 
Nakonec se rozloučili krátkou básničkou, kterou se během chvilky 
naučili. 

„Až za kopcem slunce vstane, 
ať neleze za mráček.
Musí vidět, co se stalo,
 že je ze mě PRVŇÁČEK!“

Mgr. Bohdana Přívratská, ZŠ Horní Police

Zásadním problémem jsou nízké mzdy nepedagogických pracov-
níků, kteří hrají klíčovou roli v běhu školy. Snižování úvazku je 
vyústění napjatého rozpočtu. Reálně se ale redukce dotkla různou 
měrou všech škol. 
I když jsme se chovali efektivně, stejně došlo ke snížení financí na 
reálné zaměstnance ze strany státního rozpočtu. Naše škola měla 
svojí rozlohou a zahradou nárok na skoro dva plné úvazky. Dnes 
to není ani jeden plný úvazek paní školnice. Také i v kuchyni jsme 
museli snižovat úvazky. 
Velmi nám je nápomocná obec v čele s panem starostou Martinem 
Krátkým. Pracovníci místní rychlé roty si vzali naší zahradu pod 
patronát. A tím ubyla práce na školní zahradě paní školnici.  

Letos od září školní družina přešla správně pod ZŠ Horní Police 
a v naší MŠ již máme jen děti předškolní. Tím došlo k poklesu cel-
kového počtu dětí. Museli jsme snížit úvazky i pedagogům. Na-
štěstí čerpáme z různých dotací a OP JAK. A tak máme opět na 
poloviční úvazek školního asistenta a druhou půlkou úvazku nám 
jako školnice zajišťuje provoz. 
Uvidíme, co nám přinese rok 2025, ale jsme sehraný tým a umíme 
si ve všem vyjít vstříc a zastoupit jedna druhou. Velké poděkování 
tím náleží všem zaměstnancům MŠ Horní Police a přeji jim krásný 
rozjezd v novém školním roce.

Stanislava Holovská  
MŠ Horní Police

Podzimní tvoření
Chtěli bychom touto cestou poděkovat paní Němcové, která nám 
věnovala krásné dýně. 
Žáci je hned využili v rámci hodiny pracovních činností a z dýní se 
hned stali podzimní skřítkové, kteří zdobí školní okna.                                                                                
 

Mgr. Bohdana Přívratská, ZŠ Horní Police
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Zářijová vycházka školní družiny, která nově 
spadá pod základní školu Horní Police

Prvním školním rokem spadá ŠD 
pod Základní školu Horní Police, 
p. o. V současné době máme dvě 
oddělení, ve kterých pracujeme 
s dětmi podle školního vzdělá-
vacího programu „Rozvíjíme své 
schopnosti“ a ročního plánu ŠD.
V rámci těchto dokumentů jsme 
se v září společně vydali do cent-
ra obce Horní Police na vycházku, 
která měla dopravně-výchovný, 
kulturní i přírodovědný charakter.
Cestou jsme poznávali dopravní 
značky a vysvětlovali jejich vý-
znam. Pověděli jsme si, jak bez-
pečně přecházet silnici, po které 
straně vozovky chodíme, kde si 
děti smí hrát a kde to není bez-
pečné.
Navštívili jsme poutní areál s kos-
telem Navštívení Panny Marie – 
seznámili jsme se se základními 
informacemi, přes mříže jsme na-
hlédli dovnitř a děti měly za úkol 
najít sošku Panny Marie. Pověděli 
jsme si, jak se na těchto místech 
chovat. Také jsme se zastavili 
před obecním úřadem a vysvětlili 
si, k čemu tento úřad slouží a kdo 
zde pracuje.
Při vycházce jsme si všímali změn 
v přírodě s přicházejícím podzi-
mem, poznávali jsme stromy, keře 
a jejich plody.
Na závěr vycházky jsme ještě 
chvilku strávili v sadu pod školou.

Bc. Eliška Kašíková,  
vychovatelka ŠD

Vítali jsme prvňáčky
Chlapci ze sedmého ročníku hornopolické školy na uvítání nových prv-
ňáčků vytvořili během hodiny výtvarné výchovy záložky, které malí žáč-
ci určitě využijí při svém nácviku čtení. Záložky jim zástupci VII. třídy 
předali osobně. 

Mgr. Zdeňka Horáčková
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Koncert Hudební cesta kolem světa   
v kostele sv. Vavřince

Již po druhé naši žáci obohatili svým vystoupením celonárodní akci 
Noc kostelů. Posluchače jsme přivítali  naší novou školní hymnou 
vytvořenou na melodii skladby Óda na radost a hned poté jsme se 
vydali na hudební cestu kolem světa. 
Nejprve jsme si zaletěli do Afriky. Africké lidové písně jsou založené 
na rytmu a často bývají ve formě  „otázek a odpovědí“, které malé 
zpěváky velmi baví. Děti se doprovázely na vlastnoručně vyrobe-
né bubny. Následovala výprava do Ameriky k indiánům, kde jsme 
předvedli další vlastnoručně vyrobený nástroj – velkou deštivou hůl. 
Nový Zéland nabídl posluchačům tradiční Haku spolu s tancem. Ten 
nás naučily dvě žačky, které se na Novém Zélandu narodily. Po té 
jsme se přesunuli do Asie k židovským písním a pouť ukončili zase 
v Evropě. Koncert zakončily flétny a české a slovenské lidové pís-
ničky doprovázené rytmickými hudebními nástroji. Po vystoupení 
a zaslouženém potlesku, zavedl pan kostelník všechny zájemce na 
kruchtu k varhanům. Děti obdivovaly množství klaviatur a pedálů, 
některé našly odvahu a vyzkoušely si zahrát. 
Velké poděkování patří manželům Zahrádkovým za zorganizování 
krásného odpoledne i za výborné občerstvení . 

 Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

Exkurze do  
Děčínské obory 

Na konci června jsme vyrazili autobusem s dětmi na exkurzi 
do Děčína. Naším cílem byla obora, kde nás přivítal pan hajný. 
Představil nám, co všechno má v lese na starosti a vyprávěl nám, 
jak lidé mohou lesu pomoci, ale i jak ho mohou svým nedbalým 
chováním ničit. O lesních zvířatech jsme se dozvěděli spoustu 
zajímavých informací, včetně té, jaký je rozdíl mezi rohem a pa-
rohem. Tak schválně, víte to? 
Na panu hajném bylo vidět, že pro les opravdu žije a jeho práce 
ho nesmírně baví. Po přednášce jsme se rozdělili na 2 skupinky. 
První skupinka plnila úkoly a druhá se  vypravila na prohlíd-
ku obory. Viděli jsme veverku, výra, laně a hlavně divoké prase 
Čendu, které se dětem moc líbilo. Po tom, co si oboru prohlédla 
i druhá skupina jsme vyrazili k autobusu. 
A to byl konec výletu? Zdaleka ne! Na vyhrazeném prostoru nás 
čekalo ohniště a opékání voňavých buřtíků. Tak jsme ten den 
potěšili nejen oči a uši, ale také naše mlsná bříška .

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

Zahájení školního 
roku v ZŠ Stružnice

Jako každý rok 
proběhl první 
školní den na 
Základní škole 
Stružnice v Je-
zvém slavnostně 
a s velkou pará-
dou. Tentokrát 
jsme měli co 
dělat, abychom 
se společně všichni do jedné třídy vešli; děti, rodiče, prarodiče, 
učitelé. Oproti minulému školnímu roku se počet dětí víc, než 
zdvojnásobil! Do školních lavic tak zasedli čtyři prvňáčci, devět 
druháků, dva třeťáci a tři čtvrťáci.
Paní ředitelka přivítala po prázdninách „staré“ známé, ale i ty 
nové; kromě prvňáčků i nové druháky a jednoho žáka třetího 
i čtvrtého ročníku. Do nové etapy života jsme nováčkům vě-
novali knihu a jejich maminkám květinu pro příjemný rozjezd. 
Kromě toho si odnesli i krabice se školními pomůckami.
Ale velké změny se dočkali vlastně všichni. Z důvodu nemoci nena-
stoupily paní učitelky Martina a Monika, které vedly třídy v před-
chozích letech. Zastupují je paní učitelka Jitka  a pan učitel Láďa. 
Dětem se sice stýská („Ahoj, Marťo! Ahoj, Moniko!“), ale učení 
nepočká. Na nové vyučující jsme si za pár dní všichni zvykli.
Další novinkou je výstavba parkoviště na pozemku školy, bez 
kterého se neobejdeme. Naštěstí nás tyto práce nikterak ve vý-
uce nevyrušují.
Všem našim žáčkům a jejich rodinám přejeme šťastný start do 
nového školního roku, málo nemocí, žádné starosti a spoustu 
radosti z poznávání! My se těšíme!  

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice
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Výlet po okolí dobrodružnější než safari
Babí léto je vzácný čas a jeden z vyvedených pátků jsme, vybaveni 
košíky a fotoaparátem, vyrazili se všemi zdravými žáky na výlet. Ma-
rodilo se dost, ale slunečné počasí, modrá obloha a svěží větřík nás 
zbylé ve škole neudržel.
Děti si užily od všeho kousek: loukou v ranní rose nasbíraly dosta-
tek vody k naplnění bot. Do košíků vybraly nejhezčí žaludy a další 
přírodniny pro školní tvoření. Našli jsme stopu kravského paznehtu 
velkého jak dětská ruka. Kolem kvetly podzimní šafrány. V dálce se 

pásly krávy. Voda nám čvachtala 
v ponožkách a slunce krásně hřá-
lo. Děti mávaly traktoristovi. Ko-
lem rachotil obr vůz sekající zeleň 
podél silnice. Moc velký a hlučný, 
tomu jsme nemávali. Na hřišti 
v Radči se svačilo, sušilo, dovádě-
lo, výskalo. Zdejší veliký lískový 
keř upustil dostatek oříšků pro 
všechny zájemce.
Na zpáteční cestě jsme potkali 
nejlepší atrakci na světě: balíky 

sena. Chvíle zábavy vystřídal chvatný ústup zpět do školy. Po jede-
nácti kilometrech únava značná, po které se večer doma báječně spa-
lo! A plánujeme další výpravu, tentokrát za barevným podzimem. 

Kolektiv ZŠ Stružnice

Výlet ZŠ a MŠ Stružnice za zvířátky do ZOO
K červnovým dnům neodmyslitelně patří sluníčko, pohodička, výlety. 
Proto jsme se i my vydali na předprázdninový výlet. Volba byla jasná! 
Jelo se za zvířaty do děčínské zoologické zahrady. Výpravu jsme roz-
hodně nepodcenili. Do batůžků jsme kromě svačinek  přidali i dobrů-
tky pro zvířátka. Mrkvičky, jablka, suché rohlíky, salátek... 
Naše návštěva byla mnohem zajímavější, než běžná prohlídka. Ce-
lou dobu nás doprovázela odbornice na slovo vzatá, paní veterinář-
ka Lída, která zná všechna zvířata, jak vlastní boty, neboť se o ně 
celoročně stará a dohlíží, aby jim nic nechybělo. Její vyprávění bylo 
velmi poutavé, jelikož jsme se dozvěděli i malé pikantnosti ze zvíře-
cího světa, o kterých se běžně nemluví a ani v knihách nepíše. Když 
jsme všechna zvířátka podělili o dobrůtky, v malém obchůdku si děti 
nakoupily různé drobnosti, které si s radostí odvážely domů. Po do-
poledním šlapání se už všichni těšili na zpáteční cestu autobusem do 
školky a do školy. Společně jsme si zpívali písničky, jak jinak než o zví-
řatech, čímž jsme krásný výletní den zakončili.

Kolektiv ZŠ a MŠ Stružnice

Svatováclavská pouť
V září se konala svatováclavská pouť u kostela na Malé Bukovině. 
A školka měla svůj stánek samozřejmě připravený. K zakoupení 
byly sladké i slané pochoutky. Svatební koláčky jsme letos vyměnili 
za koláče větší s více náplněmi. Prodávali jsme staročeské hnětýnky 
zdobené čokoládou a lentilkami, kakaové, skořicové a levandulové 
sušenky, slané kapsy plněné zelím a slaninou a škvarkový koláč. K pití 
jsme měli piňa - coládu alko i nealko, kávu a čaj. K zakoupení u nás 
byly i krásné korálkové náramky. A děti předvedly skvěle nacvičené 
vánoční taneční představení na téma Grinch. Děkujeme všem, kdo 
přišel podpořit naší školku.

Lucie Bubeniková, učitelka MŠ Velká Bukovina
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Loučení se školáky

Červnové výlety

V červnu jsme se rozloučili s našimi dvěma školáky. Loučení jsme 
měli opět na fotbalovém hřišti ve Velké Bukovině a bylo vánočně 
laděno. Jediný Grinch nám trochu kazil vánoční atmosféru. Vy-
stoupení měly děti nacvičené na jedničku, tancování je moc bavi-
lo. O následnou zábavu se postaral Honza Popleta se svou bublin-
kovou show a kamarádem Olafem. Školáci dostali dárky od pana 
starosty Jaroslava Kucharoviče, firmy Sauer a samozřejmě od škol-
ky. Měli jsme připravené vánoční občerstvení i vánoční stromečky. 
A vánoční šílenství zasáhlo celou školku 

Lucie Bubeniková, učitelka MŠ Velká Bukovina

V červnu jsme s dětmi vyrazily na dva výlety. První byl vlakem do 
České Kamenice k parku miniatur. Dětem se nejvíce líbily vodní 
mlýnky poháněné vodou. Byly nadšeny z důmyslného systému  
složeného z pump a náhonů a různých stavidel. Potom jsme si 
prošly park miniatur a následně zamířily na městský Orloj. 
Druhý výlet byl školce blíž. Autobusem jsme vyjely na Karlovku 
a pak pěšky kolem karlovských rybníků. Plnily jsme indiánské úko-
ly, dostávaly odměny od indiánů a měly jsme přírodní občerstvení. 
Ale asi nejlepší bylo odpolední spaní venku na zahradě. Po takové 
procházce se venku na čerstvém vzduchu spalo úžasně

Lucie Bubeniková, učitelka MŠ Velká Bukovina

PŘIPRAVIT, POZOR, TEĎ!
ZŠ a MŠ Žandov v září odstartovala 33. ročník Běhu Žandovem.
Již několikátým rokem se této akce aktivně ujímá pan učitel  
Bc. Ondřej Neuman. Společně s panem Slaměným, který vede le-
tité statistiky Běhu Žandovem, plánují trasu, řídí start a zapisují 
časy našich malých běžců. Ovšem ani zbytek pedagogického sboru 
při akci nezahálí. Paní učitelky a asistentky vytvářejí závodníkům 
příjemné zázemí.
Žáci bývají rozděleni do několika kategorií a to hlavně podle jejich 
věku. V letošním roce to ovšem měli závodníci zpestřené o změnu 
trasy. Ta musela být změněna z důvodu oprav kostela. Tentokrát 
tedy probíhal Běh Žandovem na hřišti SK Spartak Žandov.
V letošním roce běželo závod celkem 85 dětí.

Tímto bychom rádi ještě jednou pogratulovali vítězům, kterými 
jsou:

Kategorie: MŠ dívky
1. místo Matějčková Rozálie
2. místo Kacafírková Ester
3. místo Klimentová Vanesa
Kategorie: MŠ chlapci
1. místo Marvan Jakub
2. místo Žiak Tadeáš
3. místo Džudža Lukáš
Kategorie: ZŠ dívky I. ročník
1. místo Drbalová Julie
2. místo Goldbachová Eva
3. místo Kubátová Bára
Kategorie: ZŠ chlapci I. ročník
1. místo Cingel Jakub
2. místo Košťák Matouš
3. místo Demeter Tobiáš
Kategorie: ZŠ dívky II. ročník
1. místo Valentová Natálie
2. místo Biháriová Vanessa
3. místo Kroutilová Nikola
Kategorie ZŠ chlapci II. ročník
1. místo Zagyi Vít
2. místo Šerejch Filip
3. místo Skalický Vojtěch
Kategorie ZŠ dívky III. ročník
1. místo Svobodová Tereza
2. místo Padrtová Miloslava
3. místo Mikó Sandra
Kategorie ZŠ chlapci III. ročník
1. místo Novotný Jakub
2. místo Benda Vít
3. místo Hrabánek Tomáš

Daniela Kalenská
ZŠ Žandov
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Děti potřebují lásku, ať jsou jakékoliv
K napsání tohoto článku mě přivedla nová zkušenost v mateřské 
škole. Bezpodmínečná láska, kterou potřebují všechny děti, dětem 
předně poskytují rodiče. My v mateřské škole však s dětmi trávíme 
podstatnou část dne, tudíž i naše vstřícnost a láskyplná péče jsou to 
nejdůležitější, co dětem můžeme poskytnout. 

Co ale když je dítě „jiné“? Schválně jsem dala slovo do uvozovek. 
Co je vlastně „jiné“? Může to být dítě přecitlivělé, vzteklé, agresivní, 
negativní. Děti, které je těžké motivovat, naladit je na ostatní děti 
ve třídě, jejich chování je občas nezvladatelné. Vzdělávání těchto 
dětí je velmi náročné, ale  určitě ne NEMOŽNÉ. Pro každé dítě je 
důležitý pocit bezpečí, jistoty a ujištění, že je milováno. Pro děti s ja-
kýmikoliv potížemi je to ještě daleko důležitější. Často slýchají slova: 
zlobíš, ubližuješ, neposloucháš. Kdo chce toto poslouchat? Nikdo. 
Každé dítě potřebuje vědět, že jsme na jeho straně, že mu pomůže-
me vyřešit složitou emoční situaci. 
Je důležité si uvědomit, že v dětech musíme objevit to nejlepší, to 
je náš úkol. Každé dítě, každá malá bytost umí věci, které my do-
spělí dávno zapomněli. Jsou jedinečné a učí nás být lepšími. Jsou 
upřímné, laskavé a dají nám tolik lásky,  že ji někdy ani neuneseme. 
Mějme otevřená srdce pro všechny děti a náš život bude mnohem 
barevnější. 
V naší školce máme v inkluzi děti s různými potřebami. Začátky jsou 
vždy náročné, ale když se s dětmi lépe poznáme, jde nám vzdělávání 
velmi dobře. Podpora všech dětí, pochopení jejich pocitů, vzdělá-
vání v klidném a láskyplném prostředí je náš největší úkol. Být ná-
pomocni rodičům, kteří dbají na blaho svých dětí, je další nedílnou 
součástí naší práce. 
Přejeme si, aby každý školní rok byl ten nejhezčí. A on je. Každý je 
jiný a v každém roce se  i my pedagogové učíme něco nového. Po-
znáváme nové malé osobnosti, které nám rozveselují každý den. Ať 
jsou vaše dny veselé, barevné a láskyplné s dětmi, které jsou naším 
největším štěstím. 

Markéta Neumanová – ZŠ a MŠ Žandov

Zahájení školního 
roku 2024/2025

Rok se s rokem sešel a pedagogové základní školy v Žandově měli 
tu milou povinnost zahájit nový školní rok. Zahájení se konalo, 
jako obvykle, na zahradě školy. Přivítání se ujala paní ředitelka, 
která také představila celý tým školy. Jak už bývá tradicí, ani ten-
tokrát nechyběla kulturní vložka, kterou připravil pedagogický 
sbor ZUŠ Žandov.
Tento den je významnou událostí hlavně pro žáky první třídy. Ti 
se seznámili se svou novou paní učitelkou a poprvé si vyzkoušeli 
školní lavice.
Věříme, že i žáci vyšších ročníků se těší na nová dobrodružství, 
která je čekají v jejich škole. V letošním školním roce zaplní všech 
pět tříd dohromady 90 dětí.
Přejeme všem našim žákům, aby je škola bavila a aby ji navštěvo-
vali s radostí.

Daniela Kalenská, ZŠ Žandov
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Roztleskávačky ZŠ Žandov

Čerpání finančních prostředků 
z projektu Šablony OP JAK na pod-
poru vzdělávání v ZŠ a MŠ Žandov

V ZŠ Žandov nabízíme žákům naší školy taneční kroužek roztles-
kávaček. Pod vedením vychovatelky ŠD, paní Zdeňky Kubinové, 
berou tanečníci do rukou své pompony s nimiž na tanečním par-
ketě předvádějí svou choreografii. Kroužek je financován z pro-
jektu Šablony OP JAK.

Loňský rok byl pro naši taneční skupinu velmi úspěšný. Starší dívky 
z týmu LADIES se zúčastnily své první soutěže, CZECH DANCE TOUR 
16. března 2024 v Ústí nad Labem, kde obsadily 1. místo a postoupily 
na Mistrovství Čech. To se konalo 11. května v Litoměřicích a tým 
se umístil na krásném 6. místě, což vedlo k postupu na Mistrovství 
České republiky. Na MČR, které se konalo 25. května 2024 opět v Li-
toměřicích, skončily roztleskávačky na 8. místě.

Od 1. září 2023 do 31. srpna 2025 čerpáme v rámci naší školy finanční prostředky z projektu 
Šablony OP JAK. Příspěvek, který jsme dostali, byl ve výši 1 175 824 Kč. Tyto prostředky jsou 
využívány především na financování školních asistentů, kteří pomáhají jak v mateřské, tak 
základní škole, a na další vzdělávání pedagogických pracovníků (DVPP).
Na základní škole se zaměřujeme na inovativní vzdělávání žáků, kde používáme zážitko-
vou pedagogiku, projektovou výuku a moderní technologie. 
V loňském školním roce jsme v rámci tohoto programu vedli různé kroužky zaměřené na 
uměleckou gramotnost, přírodovědné a technické vzdělávání, komunikaci v angličtině, 
rozvoj kreativity a také na oblast well-beingu a psychohygieny.
Pro letošní rok se nabídka kroužků zúžila, ale stále se věnujeme tanečnímu kroužku a lo-
gopedické podpoře žáků. 
Tento projekt přináší do vzdělávacího procesu nové metody a přístupy, které napomáhají 
jak rozvoji dětí, tak i podpoře učitelů ve všech fázích výuky.

Daniela Kalenská, ZŠ Žandov

V letošním roce se zájem o taneční kroužek zvýšil. Do skupiny se při-
hlásilo celkem 33 dětí, z toho 31 dívek a 2 chlapci. Již máme za sebou 
jedno vystoupení, které se konalo v Malé Bukovině. Další čeká naše 
tanečníky v prosinci, kdy vystoupíme na slavnostní akci pro místní 
jubilanty v sále Koruna.
Na jaře příštího roku plánujeme účast na několika tanečních soutě-
žích, ať už postupových, nebo pohárových, na jejichž přesný termín 
ještě čekáme. Od října začínáme s pravidelnými tréninky, přičemž 
plánujeme také soustředění s přespáním ve škole, podobně jako 
v loňském roce.
Jsme hrdí na dosavadní úspěchy našich tanečníků a těšíme se na dal-
ší skvělé výsledky v nadcházejícím roce.

Daniela Kalenská, ZŠ Žandov

Práce dětí fotografického kroužku (2023-24)
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ŽANDOV
Usnesení z 8. jednání Zastupitelstva 
města Žandova, které se konalo 
dne 13. 5. 2024 od 18. hodin na sále 
Městského úřadu v Žandově.

Zastupitelstvo města projednalo a
1. Schvaluje
a) Ověřovatele zápisu.
b) Program zasedání dle předlože-

ného návrhu.
c) Rozpočtové opatření č. 2/2024
d) Výběr dodavatele stavby „Pří-

stavba hasičské zbrojnice Žan-
dov“ - firmu MISTAV-CL s.r.o., 
Česká Lípa k uzavření smlouvy 
a pověřuje starostu města k pod-
pisu smlouvy.

e) Příspěvek 6 tis. korun pro vlast-
níky nemovitostí ve Velké Javor-
ské po připojení se k vodovodu.

f) Bezúplatný převod pozemků 
Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových: pozemek 
parc.č. 874 v kat. území Žandov 
u České Lípy do majetku města 

Žandova a uzavření Smlouvy 
o bezúplatném převodu vlast-
nického práva k nemovité věci 
a pověření starosty města podpi-
sem smlouvy.

g) Prodej pozemku parc.č. 104 v kat. 
zemí Radeč u Horní Police – vý-
měra 275 m2 – 100,-/m2 + 21% DPH 
= celková cena 33.275,- Kč.

h) Dotaci 40 tis. korun pro Radeč-
ský okrašlovací spolek na celo-
roční činnost v roce 2024 a uza-
vření veřejnosprávní smlouvy.

i) Dar 1 tis. korun a darovací smlou-
vu s Linkou bezpečí.

  
2. Bere na vědomí
a) Zprávu z jednání rady města.

3. Neschvaluje
a) Prodej části pozemku parc.č. 4/1 

v kat. území Velká Javorská.
b) Dar 7,5 tis. korun pro společnost 

Lira centrum Liberec.

Zbyněk Polák, starosta
Michal Beň, místostarosta

ŽANDOV
Usnesení z 9. jednání Zastupitelstva 
města Žandova, které se konalo 
dne 17. 6. 2024 od 18. hodin na sále 
Městského úřadu v Žandově.

Zastupitelstvo města projednalo a
1. Schvaluje
a) Ověřovatele zápisu.
b) Program zasedání dle předlože-

ného návrhu.
c) Rozpočtové opatření č. 3/2024.

d) Čerpání rozpočtu města Žandov 
za 1.Q.2024.

e) Závěrečný účet města Žandov za 
rok 2023 včetně Zprávy o výsled-
ku přezkoumání hospodaření 
města Žandov za rok 2023 s celo-
ročním hospodařením.

f) Účetní závěrku města Žandov 
k 31.12.2023.

g) Obecně závaznou vyhlášku 
o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství.

h) Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě 
P10/2023 – projektová dokumen-
tace na rekonstrukci fotbalových 
kabin.

i) Dar a darovací smlouvu – profe-
sionální box - celoroční činnost 
v roce 2024 ve výši 15.000,- Kč.

j) Dar a darovací smlouvu Hospic sv. 
Zdislavy, o.p.s., Liberec – činnost 
v roce 2024 ve výši 10.000,- Kč.

  

2. Bere na vědomí
a) Zprávu z jednání rady města.

3. Odročuje
a) OZV města Žandova o stanovení 

místního koeficientu daně z ne-
movitosti pro města Žandov od 
roku 2025.

Zbyněk Polák, starosta
Michal Beň, místostarosta

ŽANDOV
Usnesení z 10. jednání Zastupitel-
stva města Žandova, které se kona-
lo dne 19. 8. 2024 od 18. hodin na 
sále Městského úřadu v Žandově.

Zastupitelstvo města projednalo a
1. Schvaluje
a) Ověřovatele zápisu.
b) Program zasedání dle předlože-

ného návrhu.
c) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo 

na rekonstrukci služebny Policie 
ČR Žandov.

d) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo 

na odvodnění zpevněných ploch 
náměstí Žandov.

e) Smlouvu o dílo na stavbu: Obno-
va kostelní báně v Žandově s fir-
mou GTS INVEST s.r.o., Pardubice.

f) Čerpání rozpočtu města Žandov 
za 1. pololetí 2024.

g) Obecně závaznou vyhlášku měs-
ta Žandova o stanovení místního 
koeficientu daně z nemovitosti 
pro město Žandov.

h) Odkup části p.p.č. 71 ve výměře 
22 m2 v kat. území Heřmanice 
u Žandova – 1.290,- Kč/m2.

i) Smlouvu o bezúplatném pře-

vodu p.p.č. 825/1 v kat. území 
Žandov u České Lípy od ČR – Mi-
nisterstva financí a pověřuje sta-
rostu podpisem smlouvy.

j) Smlouvu o bezúplatném převo-
du p.p.č. 1135/1 kat. území Žan-
dov u České Lípy od ČR – ÚZSVM 
a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy.

k) Záměr přímého odkoupení p.p.č. 
17/2 v kat. území Valteřice u Žan-
dova od ÚZSVM.

l) Záměr získání pozemku p.p.č. 
879 v kat. území Žandov u Čes-
ké Lípy od ÚZSVM do vlastnictví 

města.
m) Dar a darovací smlouvu VAŠE 

sociální služby s.r.o., Jinočany 
na činnost v roce 2024 ve výši 
10.000,- Kč.

n) Dar a darovací smlouvu Základ-
ní škola Kravaře na podlahovou 
krytinu pro taneční obor ZUŠ 
Žandov ve výši 60.000,- Kč.

o) Rozpočtové opatření č. 4/2024.
  
2. Bere na vědomí
a) Zprávu z jednání rady města.

Zbyněk Polák, starosta
Michal Beň, místostarosta

STRUŽNICE
Usnesení ze 14. zasedání Zastupitel-
stva obce Stružnice, které se konalo 
dne 24. června 2024 od 17:00 hodin 
v zasedací místnosti Obecního úřad 
ve Stružnici.

Zastupitelstvo obce Stružnice:
1. Schvaluje program 14. Zasedání 

zastupitelstva obce. (číslo usne-
sení 2024-14-1)

2. Bere na vědomí informaci sta-
rostky o plnění usnesení z 13. Za-
sedání zastupitelstva obce. (číslo 
usnesení 2024-14-2)

3. Bere na vědomí informace sta-
rostky za kontrolní výbor a před-
sedů finančního výboru, výboru 
pro sport, kulturu a sociální věci 
a výboru pro rozvoj, výstavbu, 
pozemky a životní prostředí 

o činnosti těchto výborů. (číslo 
usnesení 2024-14-3)

4. Bere na vědomí rozpočtové 
opatření č.3/2024: příjmy 199 
400,- Kč, výdaje 117 000,- Kč 
a financování 82 400,- Kč. (číslo 
usnesení 2024-14-4)

5. Bere na vědomí rozpočtové 
opatření č.4/2024: příjmy 393 
496,- Kč, výdaje 253 800,- Kč 
a financování 139 696,- Kč. (číslo 
usnesení 2024-14-5)

6. Bere na vědomí Zprávu o výsled-
ku přezkoumání hospodaření 
Obce Stružnice za rok 2023 bez 
výhrad. (číslo usnesení 2024-14-6)

7. Schvaluje Závěrečný účet obce 
za rok 2023 bez výhrad. (číslo 
usnesení 2024-14-7)

8. Schvaluje účetní závěrku Obce 
Stružnice za rok 2023 sestavenou 

k rozvahovému dni 31. 12. 2023 dle 
předložených dokladů (Fin 2-12, 
Rozvaha, Výkaz zisků a ztrát, Pří-
loha). (číslo usnesení 2024-14-8)  

9. Schvaluje účetní závěrku Základ-
ní školy a Mateřské školy Struž-
nice, příspěvkové organizace za 
rok 2023 sestavenou k rozvaho-
vému dni 31. 12. 2023 dle předlo-
žených dokladů (Rozvaha, Výkaz 
zisků a ztrát, Příloha. (číslo usne-
sení 2024-14-9)

10. Schvaluje jako zástupce zřizo-
vatele paní Veroniku Adamco-
vou do Školské rady při ZŠ a MŠ 
Stružnice. (číslo usnesení 2024-
14-10)

11. Schvaluje záměr prodeje pozem-
ku parc. č. 754/3 v k. ú. Stružnice 
o výměře 2580 m2. (číslo usnese-
ní 2024-14-11)

12. Schvaluje záměr prodeje čás-
ti pozemku parc. č. 332/1 (po 
novém vyměření 322/4) v k. ú. 
Stružnice o výměře 194 m2. (číslo 
usnesení 2024-14-12)

13. Schvaluje záměr prodeje části 
pozemku parc. č. 444/21 (po no-
vém vyměření 444/28) v k. ú. Je-
zvé o výměře 30 m2. (číslo usne-
sení 2024-14-13)

14. Bere na vědomí předpokládaný 
termín 15. zasedání zastupitel-
stva - pondělí 16. 9. 2024 od 17:00 
hodin. (číslo usnesení 2024-14-14)

15. Ukládá starostce obce zorga-
nizování veřejného projednání 
Plánu rozvoje obce nejpozději 
do 31. 10. 2024. (číslo usnesení 
2024-14-15.

Jiří Kopp, místostarosta
Ing. Monika Habartová, starostka
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STRUŽNICE
Usnesení z 15. zasedání Zastupitel-
stva obce Stružnice, které se kona-
lo dne 16. září 2024 od 17:00 hodin 
v zasedací místnosti Obecního úřad 
ve Stružnici.

Zastupitelstvo obce Stružnice:
1. Schvaluje program 15. Zasedání 

zastupitelstva obce. (číslo usne-
sení 2024-15-1)

2. Bere na vědomí informaci sta-
rostky o plnění usnesení z 14. Za-
sedání zastupitelstva obce. (číslo 
usnesení 2024-15-2)

3. Bere na vědomí informace před-
sedů kontrolního výboru, finanč-
ního výboru, výboru pro rozvoj, 
výstavbu, pozemky a životní pro-
středí a informaci starostky za 
výbor pro sport, kulturu a sociál-
ní věci o činnosti těchto výborů. 
(číslo usnesení 2024-15-3)

4. Bere na vědomí rozpočtové 
opatření č. 5/2024: příjmy 2 195 
343,- Kč, výdaje 233 473,- Kč a fi-
nancování 1 961 870,- Kč. (číslo 
usnesení 2024-15-4)

5. Schvaluje Zprávu o uplatňová-
ní územního plánu Stružnice 
v uplynulém období (11/2016 – 
5/2023) bez výhrad. (číslo usnese-
ní 2024-15-5)

6. Schvaluje uzavření veřejnopráv-
ní smlouvy č.7/2024 o poskytnutí 
dotace z dotačního programu 
Obce Stružnice č. VI. „Podpora 
řešení likvidace splaškových vod 
v obytných domech nepodnika-
telských subjektů v obci Struž-
nice“ ve výši 35 000 Kč s panem 
Ing. Josefem Hamadou, bytem 
Stružnice 146, Česká Lípa. (číslo 
usnesení 2024-15-6)

7. Schvaluje kritéria pro podává-
ní žádostí o finanční podporu 

z rozpočtu obce pro akce nebo 
činnosti konané v roce 2025. (čís-
lo usnesení 2024-15-7)

8. Schvaluje výjimku z počtu žáků 
ve školním roce 2024/2025 v Zá-
kladní škole Stružnice a zavazu-
je se uhradit zvýšené výdaje na 
vzdělávací činnost školy. (číslo 
usnesení 2024-15-8)  

9. Schvaluje Smlouvu o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného bře-
mene a dohodu o umístění stav-
by č. IV-12-4024310/VB/01 s ČEZ 
Distribuce, se sídlem Teplická 
874/8, Děčín na pozemku ve 
vlastnictví Obce Stružnice, parc. 
číslo 257 v k.ú Stružnice pro stav-
bu zařízení distribuční soustavy 
– kabelové vedení kNN, kVN, 
HDPE, rozpojovací skříň, přípoj-
ková skříň. (číslo usnesení 2024-
15-9)

10. Schvaluje Smlouvu o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného bře-
mene a dohodu o umístění stav-
by č. IV-12-4024984 s ČEZ Distri-
buce, se sídlem Teplická 874/8, 
Děčín na pozemku ve vlastnictví 
Obce Stružnice parc. číslo 717 
v k.ú Stružnice pro stavbu zaří-
zení distribuční soustavy – kabe-
lové vedení NN. (číslo usnesení 
2024-15-10)

11. Schvaluje Smlouvu o zřízení věc-
ného břemene služebnosti č. IE-
12-4007361/VB/2 s ČEZ Distribuce, 
se sídlem Teplická 874/8, Děčín 
na pozemcích ve vlastnictví Obce 
Stružnice parc. číslo 257, parc. 
číslo 313, parc. číslo 332/1 a parc. 
číslo 328/1 v k. ú. Stružnice pro 
stavbu zařízení distribuční sou-
stavy – kabelové vedení NN. (čís-
lo usnesení 2024-15-11)

12. Schvaluje Smlouvu o zřízení věc-
ného břemene - služebnosti č. 

IV-12-4021493/VB/002 s ČEZ Dis-
tribuce, se sídlem Teplická 874/8, 
Děčín na pozemku ve vlastnictví 
Obce Stružnice parc. číslo 215 v k. 
ú. Jezvé pro stavbu zařízení dis-
tribuční soustavy – kabelové ve-
dení NN a rozvaděč. (číslo usne-
sení 2024-15-12)

13. Schvaluje Smlouvu o zřízení 
služebnosti inženýrské sítě s pa-
nem Petrem Goldbachem, by-
tem Dolní Police 22, Žandov na 
pozemcích ve vlastnictví Obce 
Stružnice, parc. číslo 129/1 a parc. 
číslo 131 v k. ú. Jezvé pro stavbu 
kanalizační přípojky. (číslo usne-
sení 2024-15-13)

14. Schvaluje Smlouvu o zříze-
ní služebnosti inženýrské sítě 
s Okresním stavebním bytovým 
družstvem Česká Lípa, se sídlem 
Barvířská 738/5, Česká Lípa na 
pozemcích ve vlastnictví Obce 
Stružnice, parc. číslo 187/1 a parc. 
č. 188 v k. ú. Stružnice pro stavbu 
zařízení inženýrské sítě – ČOV, 
kanalizace a elektrická přípojka. 
(číslo usnesení 2024-15-14)

15. Schvaluje Smlouvu o zříze-
ní služebnosti inženýrské sítě 
s Okresním stavebním bytovým 
družstvem Česká Lípa, se sídlem 
Barvířská 738/5, Česká Lípa na 
pozemcích ve vlastnictví Obce 
Stružnice, parc. číslo 86/1 a parc. 
číslo 87 v k. ú. Stružnice pro 
stavbu zařízení inženýrské sítě – 
ČOV, kanalizace a elektrická pří-
pojka. (číslo usnesení 2024-15-15)

16. Schvaluje prodej pozemku parc. 
č. 754/3 v k. ú. Stružnice o výmě-
ře 2580 m2 panu Marku Dvořá-
kovi, bytem Stružnice 25 za cenu 
40,- Kč/1 m2, to je za celkovou 
cenu 103 200,- Kč.  (číslo usnesení 
2024-15-16)

17. Schvaluje prodej části pozem-
ku parc. č. 332/1 (po novém vy-
měření 332/4) v k. ú. Stružnice 
o výměře 194 m2 manželům Gab-
riele a Pavlovi Bláhovým, bytem 
Stružnice 238 za cenu 40,- Kč/1 
m2, to je za celkovou cenu 7 760,- 
Kč.  (číslo usnesení 2024-15-17)

18. Schvaluje prodej části pozem-
ku parc. č. 444/21 (po novém 
vyměření 444/28) v k. ú. Jezvé 
o výměře 30 m2 manželům Haně 
a Martinovi Beerovým, bytem 
Komenského 426, Cvikov za 
cenu 80,- Kč/1 m2, to je za celko-
vou cenu 2 400,- Kč.  (číslo usne-
sení 2024-15-18)

19. Schvaluje záměr prodeje části 
pozemku parc. č. 129/6 v k. ú. 
Stružnice (po novém vyměření 
parc. č. 129/7) o výměře 14 m2. 
(číslo usnesení 2024-15-19)

20.Bere na vědomí podání žádosti 
o dotaci u Podpůrného garanč-
ního rolnického a lesnického 
fondu pro pořízení traktoru. 
(číslo usnesení 2024-15-20)

21. Schvaluje zřízení investičního 
úvěru u Podpůrného garančního 
rolnického a lesnického fondu 
v celkové výši 1 600 000,- Kč na 2 
roky pro dotaci na pořízení trak-
toru. (číslo usnesení 2024-15-21)

22. Bere na vědomí informaci o zná-
mých termínech připravovaných 
akcí v obci do konce roku 2024. 
(číslo usnesení 2024-15-22)

23. Bere na vědomí předpokládaný 
termín 16. zasedání zastupitel-
stva - pondělí 21. 10. 2024 od 
17:00 hodin. (číslo usnesení 2024-
15-23)

Jiří Kopp, místostarosta
Ing. Monika Habartová, starostka

VELKÁ BUKOVINA 
Usnesení z jednání zastupitelstva 
obce Velká Bukovina č. 5/24 kona-
ného dne 19. 6. 2024 od 18:00 hod. 
v zasedací místnosti OÚ Velká Bu-
kovina, Velká Bukovina 178, 40729 
Velká Bukovina.

• Usnesení č. 1-5/24: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina určuje ově-
řovateli zápisu paní Eriku Krško-
vou a paní Gabrielu Kopalovou.

• Usnesení č. 2-5/24: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina schvaluje 
předložený program jednání ZO.

• Zastupitelstvo obce Velká Buko-
vina bere na vědomí předložené 
informace od posledního jedná-
ní ZO

• Usnesení č. 3-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje návrh závěrečného účtu 
obce Velká Bukovina za rok 2023 
bez výhrad.

• Usnesení č. 4-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje účetní závěrku obce Velká 
Bukovina za rok 2023 bez vý-
hrad.

• Usnesení č. 5-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje vypovězení 
dohody o vytvoření společného 
školského obvodu uzavřené mezi 
obcí Velká Bukovina a městem 
Benešov nad Ploučnicí dne 13. 12. 
2005 dohodou k 30. 6. 2024

• Usnesení č. 6-5/24: Zastupitel-

stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje dohodu 
o vytvoření společného školské-
ho obvodu spádové základní 
školy, jejíž činnost vykonává Zá-
kladní a Mateřská škola Benešov 
nad Ploučnicí, příspěvková or-
ganizace, se sídlem Opletalova 
699, 407 22 Benešov nad Plouč-
nicí mezi městem Benešov nad 
Ploučnicí a obcemi Františkov 
nad Ploučnicí, Valkeřice, Horní 
Habartice, Dolní Habartice, Malá 
Veleň, Velká Bukovina, Heřma-
nov s účinností od 1. 7. 2024

 A pověřuje starostu podpisem 
této dohody.

• Usnesení č.7-5/24: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina projednání 

schvaluje nájemní smlouvu v je-
jím úplném a předloženém zně-
ní a pověřuje starostu podpisem 
této smlouvy.

Výběr zhotovitele – projektová do-
kumentace „Chodník Karlovka“
Vzhledem k nekompletnosti nabí-
dek se bod přesouvá na další nej-
bližší zasedání ZO Velká Bukovina.

• Usnesení č. 8-5/24: Zastupitelstvo 
obce Velká Bukovina po projed-
nání schvaluje Kupní smlouvu 
mezi obcí Velká Bukovina, 40729 
Velká Bukovina (prodávající) 
a manžely Veronika Schweser 
a Jakub Schweser, bytem čp. 
204, Velká Bukovina, 40729 Vel-
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ká Bukovina (kupující) v jejím 
předloženém a úplném znění 
a pověřuje starostu podpisem 
této smlouvy.

• Usnesení č. 9-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje rozpočtové opatření č. 4/24 
v jeho předloženém a úplném 
znění.

• Usnesení č. 10-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje Darovací 
smlouvu mezi obcí Velká Bu-
kovina, 40729 Velká Bukovina 
(dárce) a fotbalovým klubem FK 
Velká Bukovina, Velká Bukovina 
178, 40729 Velká Bukovina (ob-
darovaný) v jejím předloženém 
a úplném znění a pověřuje sta-
rostu podpisem této smlouvy.

• Usnesení č. 11-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje žádost Českého rybářského 
svazu, z.s., místní organizace 
Žandov o povolení k lovu ryb 
udicí metodou chyť a pusť na 
vodní nádrží p.p.č. 48 k.ú. Malá 
Bukovina, 407 29 Velká Bukovi-
na, pro rybářský kroužek mlá-
deže MO ČRS Žandov vedený 
panem Radkem Hadrovským na 
rok školní 2024.

• Usnesení č. 12-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje převedení 
hospodářského výsledku MŠ Vel-
ká Bukovina, p.o. za rok 2023 ve 
výši 12 310,45 Kč a do rezervního 
fondu MŠ.

• Usnesení č. 13-5/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje účetní závěrku MŠ Velká 
Bukovina, p.o. za rok 2023 bez 
výhrad.

dokončení z předchozí strany

VELKÁ BUKOVINA 
Usnesení z jednání zastupitelstva 
obce Velká Bukovina č. 6/24 kona-
ného dne 3. 7. 2024 od 18:00 hod. 
v zasedací místnosti OÚ Velká  
Bukovina, Velká Bukovina 178, 
40729 Velká Bukovina

• Usnesení č. 1-6/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina určuje 
ověřovateli zápisu pana Pavla 
Šťastného a pana Romana Vojtu.

• Usnesení č. 2-6/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje předložený program jedná-
ní ZO a jeho rozšíření o body:

- Dodatek k nájemní smlouvě čp. 
13 kú. Velká Bukovina, 407 29 
Velká Bukovina

- Dodatek k nájemní smlouvě bu-
dova bez č.p. na p.p.č. 323/1 k.ú. 
Velká Bukovina, 407 29 Velká 
Bukovina

- Rozpočtové opatření č. 5/24
• Usnesení č. 3-6/24: Zastupitel-

stvo obce Velká Bukovina po 
projednání vybírá jako vítěznou 
nabídku, nabídku č. 1 uchazeče 
– AZ CONSULT spol s.r.o. Klíš-
ská 12, 40001, Ústí nad Labem – 
nabídková cena 468 875.00 Kč  
a pověřuje starostu vydáním 
rozhodnutí o výběru dodavatele 
a podpisem smlouvy s vybraným 
dodavatelem – AZ CONSULT spol 
s.r.o. Klíšská 12, 40001, Ústí nad 
Labem.

• Usnesení č. 4-6/24: Zastupitel-
stvo obce schvaluje výsledky za-
dávacího řízení v podlimitní ve-
řejné zakázce na stavební práce 
„Velká Bukovina – Rekonstrukce 
požární zbrojnice“ zadávané 
postupem pro zjednodušená 
podlimitní řízení dle § 53 zákona 
č. 134/2016 Sb., o zadávání veřej-
ných zakázek („ZZVZ“). V zadá-
vacím řízení podala nejvýhod-
nější nabídku firma RAVEK s.r.o., 
IČ 25432141, nabídková cena:  

10 823 675,35 Kč včetně DPH. 
• Zastupitelstvo obce pověřuje 

starostu postupem podle § 122 
ZZVZ a vydáním rozhodnutí 
o výběru dodavatele, vybraným 
dodavatelem je: RAVEK s.r.o.,  
IČ 25432141. 

• Zastupitelstvo obce pověřuje 
starostu podpisem smlouvy s vy-
braným dodavatelem: RAVEK 
s.r.o., Textilní 191/1, 400 01 Ústí 
nad Labem, IČ 25432141, a to po 
doložení dokumentů dle ust.  
§ 122 zákona.

 Zakázka je spolufinancována 
v rámci programu Minister-
stva vnitra č. 01426 „Dotace 
pro jednotky SDH obcí“, Název 
akce: Velká Bukovina - Rekon-
strukce požární zbrojnice, EDS: 
014D263004007.

• Usnesení č. 5-6/24: Zastupi-
telstvo obce Velká Bukovina 
schvaluje dodatek č. 1 k nájem-
ní smlouvě o nájmu nebytových 

prostor v 1. NP na adrese Velká 
Bukovina čp. 13, 407 29 Velká Bu-
kovina ze dne 29.6.2023 v jeho 
předloženém a úplném znění.

• Usnesení č. 6-6/24: Zastupi-
telstvo obce Velká Bukovina 
schvaluje dodatek č. 1 k nájemní 
smlouvě nájmu nebytových pro-
stor v 1. NP budovy bez č.p. na 
p.p.č. 323/1 k.ú. Velká Bukovina, 
adrese 407 29 Velká Bukovina ze 
dne 29.6.2023 v jeho předlože-
ném a úplném znění.

• Usnesení č. 7-6/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje rozpočtové opatření č. 5/24 
v jeho předloženém a úplném 
znění. 

• Usnesení č. 8-6/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje Smlouvu 
o spolupráci při Rozvoji digitální 
technické mapy Ústeckého kraje 
v jejím předloženém a úplném 
znění. 

VELKÁ BUKOVINA 
Usnesení z jednání zastupitelstva 
obce č. 7/24 konaného dne 28. 8. 
2024 od 18:00 hod. v zasedací míst-
nosti OÚ Velká Bukovina, Velká Bu-
kovina 178, 40729 Velká Bukovina

• Usnesení č. 1-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina určuje 
ověřovateli zápisu paní Gabrielu 
Kopalovou a paní Petru Hlaváč-
kovou

• Usnesení č. 2-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje předložený program jedná-
ní ZO 

• Zastupitelstvo obce Velká Buko-
vina bere na vědomí předložené 
informace od posledního jedná-
ní ZO

• Zastupitelstvo obce Velká Buko-
vina bere na vědomí stav finanč-
ních prostředků k 31.7.2024

• Usnesení č. 3-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina se za-

vazuje dofinancovat rozdíl mezi 
celkovou cenou předmětu plně-
ní a poskytnutou dotací do plné 
výše z vlastních zdrojů u dotační 
akce „Požární zbrojnice Velká 
Bukovina“

• Usnesení č. 4-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje smlouvu o 
poskytnutí neinvestiční dotace č. 
24/SML2303/SoPD/ZPZ na projekt 
„Nádoby na oddělené shromaž-
ďování textilu Velká Bukovina“ 
mezi Ústeckým krajem (posky-
tovatel) obcí Velká Bukovina 
(příjemce) v jejím předloženém a 
úplném znění a pověřuje staros-
tu podpisem této smlouvy 

• Usnesení č. 5-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání rozhodlo v souladu 
s doporučením komise pro po-
souzení a hodnocení nabídek o 
výběru nejvýhodnější nabídky, 
kterou  je nabídka účastníka 

TŘI.ČTRNÁCT architekti s.r.o., 
IČ: 08668931 se sídlem Cejl 
29/76, 602 00 Brno s nabídko-
vou cenou 1.700.000,00 Kč bez 
DPH (2.057.000.00 Kč s DPH) a 
schvaluje uzvaření smlouvy o 
dílo mezi Obcí Velká Bukovina, 
IČ: 00555886 a účastníkem TŘI.
ČTRNÁCT architekti s.r.o., IČ: 
08668931 se sídlem Cejl 29/76, 
602 00 Brno a pověřuje starostu 
obce  podpisem smlouvy o dílo.

• Usnesení č. 6-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje prodej po-
zemku p.p.č. 14 k.ú. Velká Buko-
vina – zahrada. 

• Usnesení č. 7-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje uložení 
inženýrských sítí do pozemků v 
majetku obce Velká Bukovina. 
Rozhodnutí o uložení inženýr-
ských sítí a věcné břemeno bude 
vydáno na základě předložené 

projektové dokumentace a přes-
ném určení trasy přípojky.

• Usnesení č. 8-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání schvaluje finanční 
příspěvek ve výši 12.000,- Kč pro 
Českomoravský svaz chovatelů 
poštovních holubů, Místní spo-
lek 013 Velká Bukovina na rok 
2025.

• Usnesení č. 9-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina schva-
luje rozpočtové opatření č. 6/24 
v jeho předloženém a úplném 
znění. 

• Usnesení č. 10-7/24: Zastupitel-
stvo obce Velká Bukovina po 
projednání Schvaluje Smlouvu 
o úvěru reg. číslo 99047990482 
mezi poskytovatelem Komerční 
Banka a.s. a obcí Velká Bukovina 
v jejím předloženém a úplném 
znění a pověřuje starostu podpi-
sem této smlouvy
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